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Komise školská Rady města Beroun  
 
 
 

Zápis č. 1/2019 
 

z jednání komise školské konaného dne 21. 1. 2019 
 

od 16.00 hodin v zasedací místnosti u obřadní síně. 
 
 
 
Přítomni: 
 
Členové komise: Mgr. Luděk Trejbal, Mgr. Jitka Haklová, Mgr. Ivana Ečerová, PaedDr. Hana Fechtnerová, Mgr.  
                            Miroslava Holubová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Eva Jakubová, Mgr. Antonín Leopold, Mgr.  
                            Miroslav Žbel 
 
Hosté: Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta města, Ing. Simona Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových  
            aktivit, Ing. arch. Dana Vilhelmová, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje, Ing.  
            Jitka Štembergová, koordinátorka MAP II  
 
Omluveni:  --- 
 
Tajemnice komise: Jitka Zálomová 
 
Ověřovatel zápisu: Mgr. Jitka Haklová 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení – organizační záležitosti 
2. Řešení dopravní situace na Wagnerově náměstí – výhled 
3. Představení MAP II 
4. Seznámení s dokumenty, kterými se komise řídí 
5. Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 
6. Výroční zprávy ZŠ a zprávy o činnosti MŠ za šk. rok 2017/18 
7. Upřesnění a doplnění plánu práce na rok 2019 
8. Zpráva o činnosti komise za rok 2018 
9. Problematika spádových obcí pro školská zařízení 
10. Různé 

  
 
       

                       Jednání 
 
 
 
K bodu 1 – Zahájení – organizační záležitosti 
 
Jednání školské komise zahájil a dále řídil její předseda Mgr. Luděk Trejbal, který určil zapisovatelem tajemnici 
komise paní Jitku Zálomovou. Dále přivítal na jednání komise přítomné hosty. Vzhledem k změně obsazení 
komise vyzval předseda přítomné členy, aby se představili. 
 
Předseda konstatoval, že komise je usnášeníschopná. 
 
Předseda komise jmenoval ověřovatelem zápisu Mgr. Jitku Haklovou. 
 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném a upraveném znění. 
 
Usnesení:          Komise školská program jednání schvaluje.  
Hlasování:         9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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K bodu 2 – Řešení dopravní situace na Wagnerově náměstí - výhled 
 
K budoucímu řešení dopravní situace před základní školou na Wagnerově náměstí vystoupila vedoucí odboru 
územního plánování a regionálního rozvoje ing. arch. Vilhelmová. V současné době je připravena 
architektonická soutěž pro tuto lokalitu. Pokud rada města na svém jednání dne 23. 1. 2019 schválí předložený 
návrh, bude ihned soutěž vyhlášena. Na otázku p. Leopolda na časový termín této akce, sdělila pí Vilhelmová, 
že zatím není přesný časový rozvrh výstavby. 
 
Usnesení:         Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 3 – Představení MAP II 
 
K tomuto bodu vystoupila ing. Štembergová, koordinátorka Místního akčního plánu II. MAP II byl zahájen v říjnu 
2018, byl založen řídící výbor, pracovní skupiny atd. MAP II je koncipován na 4 roky. Členům komise předala 
ing. Štembergová písemný materiál k uvedenému projektu. 
 
Usnesení:         Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 4 – Seznámení s dokumenty, kterými se komise řídí 
 
Předseda komise seznámil členy se zřízením nové komise školství, která byla ustanovena 12. 12. 2018 
usnesením rady města č. 1082/3/RM/2018. Stejným usnesením byl jmenován předsedou komise Mgr. Luděk 
Trejbal. Místopředsedkyní komise bude na toto volební období opět Mgr. Jitka Haklová. Před jednáním této 
komise byly členům zaslány zásady činností komisí a jednací řád. 
 
 
Usnesení:         Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 5 – Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 
 
Závěry rady města, které se týkají působnosti komise: 
Usnesení č. 977/107/RM/2018 ze dne 3. 10. 2018 se týká návrhu na stanovení výjimek z počtu dětí a žáků na 
školní rok 2018/19 
Usnesení č. 992/108/RM/2018 ze dne 17. 10. 2018, které se týká rozdělení příspěvku na plavání ZŠ a MŠ – 
podzim 2018 
Usnesení č. 988/108/RM/2018 ze dne 17. 10. 2018 se týká žádosti udělení souhlasu MŠ Beroun, Tovární 44 se 
zapojením do projektu OP VVV 
Usnesení č. 990/108/RM/2018 ze dne 17. 10. 2018 – rada města bere na vědomí zápis ze školské komise  
č. 5/2018 
Usnesení č. 991/108/RM/2018 ze dne 17. 10. 2018 se týká žádosti společnosti www. scio.cz, s. r. o. o 
stanovisko k založení základní školy v Berouně  
Usnesení č. 989/10//RM/2018 ze dne 17. 10. 2018 se týká žádosti 2. ZŠ a MŠ Beroun o schválení finančního 
daru – Obědy pro děti 
Usnesení č. 1017/110/RM/2018 ze dne 31. 10. 2018 se týká stanovení osobního příplatku ředitelky MŠ Beroun, 
Vl. Vančury 1154 
Usnesení č. 1016/110/RM/2018 ze dne 31. 10. 2018 stanoví odměny pro ředitele ZŠ a MŠ za 2. pololetí 2018 
Usnesení č.1069/3/RM/2018 ze dne 12. 12. 2018 se týká žádosti o schválení finančního daru pro JZŠ Beroun – 
Obědy pro děti 
 
 
K bodu 6 – Výroční zprávy ZŠ a zprávy o činnosti MŠ za šk. rok 2017/18 
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Předseda komise konstatoval, že všichni ředitelé berounských ZŠ a MŠ zpracovali výroční zprávy za školní rok 
2017/18. Zprávy byly ve stanoveném termínu předloženy zřizovateli. Mateřské školy předložily zprávy o činnosti 
MŠ tak, jak bylo domluveno v minulých letech, neboť MŠ nemusí výroční zprávy ze zákona zpracovávat. 
Výroční zprávy mají dobrou vypovídací hodnotu a jsou umístěny na webových stránkách škol. Přítomní členové 
komise neměli ke zpracování zpráv připomínky. 
 
Usnesení:         Komise školská bere informace na vědomí. 
Hlasování:        9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 7 – Upřesnění a doplnění plánu práce na rok 2019 
 
Členům komise byl v předstihu zaslán návrh plánu práce komise na rok 2019. Předseda vyzval přítomné členy 
k podání návrhů na doplnění plánu práce na příští rok. Nikdo nepodal návrh na doplnění, a proto bude plán 
práce v tomto znění předložen radě města ke schválení. 
 
Usnesení:         Komise školská souhlasí s předložením návrhu plánu práce komise školské na rok 2019 radě  
                         města ke schválení. 
Hlasování:        9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 8 – Zpráva o činnosti komise za rok 2018 
 
Předseda komise přednesl Zprávu o činnosti komise školské za rok 2018. Komise se řídila předloženým plánem 
činnosti na rok 2018, v roce 2018 se uskutečnilo 5 jednání komise s účastí 67 %.  

 
Usnesení: Komise školská bere Zprávu o činnosti za rok 2018 na vědomí. 
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 9 – Problematika spádových obcí pro školská zařízení 
 
Předseda komise předal úvodní slovo k tomuto tématu Ing. Boldi, vedoucí odboru ŠVA, která přítomné 
seznámila s problematikou spádovosti okolních obcí do berounských základních škol. Situace je složitá, neboť 
z okolních obcí dochází do berounských škol velké množství žáků. Místostarosta města Mgr. Tomčo doplnil, že 
vzhledem k tomu, že v okolních obcí dochází k bytové výstavbě, budou počty dětí dále narůstat. Na 30. ledna 
2019 je svolána porada ředitelů základních škol z Berouna, kde bude tato problematika projednána. Dále bude 
vše projednáno ve vedení města, které bude tuto situaci následně řešit se starosty těchto spádových obcí. Jde 
o to, domluvit se na spolupráci a možné finanční spoluúčasti těchto obcí na provozu berounských škol. 
 
 
Usnesení: Komise školská doporučuje radě města za účelem spolupráce na umístění mimoberounských                                   
                         žáků vyvolat jednání s okolními obcemi. 
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 10 – Různé 
 
Mgr. Leopold – je potřeba zlepšit průjezdnost u školy na Wagnerově náměstí, neboť zatím není stanoven 
konečný termín úpravy dané lokality. Dle jeho návrhu by bylo potřeba nyní stanovit alespoň provizorní řešení. 
Komise školská pověřuje člena komise Mgr. Antonína Leopolda projednáním provizorního řešení dopravní 
obslužnosti Wagnerova náměstí s vedením města. 
 
Mgr. Jakubová – informovala přítomné o dalším ročníku projektu pro žáky osmých tříd základních škol, který 
v Berouně probíhá již několik let pod názvem „Řemeslo má zlaté dno“. Za posledních pět let se tohoto projektu 
zúčastnilo 761 žáků ze všech berounských základních škol.  
Dále vznesla na p. místostarostu Mgr. Tomčo dotaz k ceně za pronájem Plzeňky. Jedná se zejména o konání 
maturitních plesů školy. Cena za pronájem je vysoká.  Vzhledem k tomu, že jsou berounská škola, chtěli by 
maturitní plesy dále pořádat v Berouně, ale mají nabídky za nižší cenu např. v Hořovicích. P. místostarosta 
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Tomčo sdělil, že cena je stanovena ceníkem MKC Beroun, pokusí se projednat s vedením MKC, zda by cena 
mohla být při určitých akcích přehodnocena.   
 
Usnesení: Komise školská bere informace na vědomí. 
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 17.30 hodin. 
 
 
 
 
Zapsala: Jitka Zálomová 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřila: Mgr. Jitka Haklová 
 
 
 
 
 
 
 
Předseda komise: Mgr. Luděk Trejbal 
 


